
• Velana j<e potrditev, da

Visokroproduktivna in čista industrija sodi v Ljubljano
je dejal Vinko Hafner, pred-
sednik skupščime SR Slovenije
ob nedavnem oobisku te naše
delovne organi2zacije. Z njim
sta prišla tudii predsednica
skupščine mesta Ljubljane Tina
Tomlje in predJsednik skupš-
čine naše obdme Niko Lukež.

V spremstvu direktorja Arv-
dreja Lasiča, vodje tehničnega
sektorja Ivana Ivandiča in

predstavitev družbenopolitio-
nih organizacij so si gostje naj-
prej ogledali prostore Velane
in gradbišče nove proizvodne
dvorane, nato pa so se v sejni
sobi zadržali na daljšem pogo
voru.

V uvodnih besedah je spre-
govorila Tina Tomlje o ugod-
nih gospodarskih učinkih ljub-
ljanskega gospodarstva, pri

čemer je pripomnila, da novi-
narji premalo pišejo o uspehih
in preveč črnogledo o proble-
mih. Potem ko so bili gostje
seznanjeni z rezultati doseda-
njega dela, z načrtovano inve-
sticijo in s široko paleto pro
blemov, ki otežkočajo gospo-
darjenje v teh težavnih razme-
rah, je spregovoril Vinko Haf-
ner. Podal je nekaj primerjavz

uspešno kranjsko tekstilno t o
varno IBl, pri čemer je pripo
mnil, da ima Velana celo pred-
nost, saj je njena oprema so-
dobnejša. Tudi za novo investi-
cijo je menil, da prihaja v pra-
vem času, saj bo omogočila na-
daljnji razvoj, dejal pa je tudi,
da bi morali v Velani poskrbeti,
da bi izgled delovnega okolja
dvignili do lepote svojih izdel-
kov.

I Ob koncu obiska je izrazil
I željo, da Velano spet obišče
I potem, ko bo steklo delo v
I novih prostorih.
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